# شروط وأحكام حملة مهرجان 50 من دبي الإسلامي DIB Fiesta 50 Campaign Terms and Conditions



#### **Terms and Condition**

The following terms & conditions ("T&Cs") apply to the DIB Fiesta 50 Campaign ("Campaign") by Dubai Islamic Bank Public Joint Stock Company ("Bank"), licensed and regulated by the Central Bank of the UAE and should be read in conjunction to:

- the Bank's General Terms and Conditions of Accounts and Banking Services ("Banking Services Agreement"), available on the Bank's website at <a href="https://www.dib.ae/terms-and-conditions">https://www.dib.ae/terms-and-conditions</a>; as may be amended from time to time.
- the terms & conditions for any other product, available on the Bank's website at https://www.dib.ae/termsand-conditions-cpr; as may be amended from time to time

## الشروط والأحكام

تُطبق الشروط والأحكام التالية («الشروط والأحكام») على حملة مهرجان 50 مـن بنـك دبـي الإسلامـي («الحملة")، التـي ينظمها بنـك دبـي الإسلامـي ش.م.ع. ("البنـك")، وهـو مؤسسـة مرخصـة وخاضعـة لرقابـة مصـرف الإمـارات العربية المتحـدة المركـزي. يجب قراءة هـذه الشـروط والأحـكام جنبًا إلـى جنب مـع مـا يلـي:

- 1. الشـروط والأحـكام العامـة الخاصـة بحسـابات البنـك وخدماتـه المصرفيـة («اتفاقيـة الخدمـات المصرفيـة»)، والمتاحـة علـى الموقـع الإلكترونـي للبنـك علـى الرابـط التالـي: https://www.dib.ae/terms-and-conditions إمكانيـة تعديلهـا بيـن الحيـن والآخـر.
- الشروط والأحكام الخاصة بأي منتج آخر، والمتاحة على الموقع الإلكتروني للبنك على الرابط التالي: https://www.dib.ae/terms-and-conditions-cpr; مع إمكانية تعديلها بين الحين والآخر.

1. التعاريف: 1. Definitions:

- a) Campaign Start date: 1st of June 2025
- b) Campaign End date: 31st of December 2025
- c) <u>Customer(s)</u>: Individuals and/or Entities with a relationship under Consumer Banking in the Bank
- d) <u>Campaign Period</u>: The duration between the Campaign Start date and Campaign End date (both dates inclusive), during which all Eligible Customers can qualify for draws
- e) Eligible Salary Transfer Customer(s): means each active Individual Customer who: (i) has started a new or has an existing salary transfer facility with the Bank; and (ii) has a minimum monthly salary transfer of AED 5,000; and (iii) has had a salary transfer to any Current or Savings account held by the customer in the Bank in the calendar month prior to the Draw date

- أ- تاريخ بدء الحملة: 1 يونيو 2025.
- ب- تاريخ انتهاء الحملة: 31 ديسمبر 2025.
- ج- المتعامل / المتعاملون: الأفراد و/أو
   الكيانات الذين لديهم علاقة مصرفية
   مع البنك ضمن نطاق الخدمات المصرفية
   للأفراد.
  - مدة الحملة: الفترة الممتدة بين تاريخ
     بدء الحملة وتاريخ انتهائها (شاملة لكلا
     التاريخين)، والتي يجوز خلالها لجميع
     المتعاملين المؤهلين الدخول
     في السحوبات.
- ٥- المتعامل (المتعاملون) المؤهل لتحويل الراتب:
   يعني كل متعامل فرد نشط يستوفي الشروط
   التالية:
- (1) بدأ تسهيلًا جديدًا لتحويل الراتب مع البنك أو لديه تسهيل قائم؛ و (2) يحول راتبًا شهريًا بحد أدنى 5,000 درهم إماراتي؛ و (3) قام بتحويل راتبه إلى أي حساب جارٍ أو توفير لدى المتعامل في البنك خلال الشهر الميلادي السابق لتاريخ السحب.

- f) Eligible Account Customer(s): means each active Individual and Entity Customer who: (i) has a Current or Savings Account in the Bank with a combined balance of AED 10,000 or more as on the last day of the calendar month prior to the Draw date; and/ or (ii) has made a foreign currency transaction, cross-border or domestic, in their Current or Savings Account in the Bank in the calendar month prior to the Draw date, where the transaction value is equivalent to AED 10,000 or more
- g) <u>Eligible Covered Card Customer(s)</u>: means each Individual Customer who has an active, non-delinquent Covered Card facility provided by the Bank as on the last day of the calendar month prior to the Draw date
- Eligible Finance Customer(s): means each Individual Customer who holds an active, non-delinquent Personal Finance and/or Auto Finance and/or Home Finance facility provided by the Bank as on the last day of the calendar month prior to the Draw date
- i) <u>Draw(s)</u>: Random selection process conducted by the Bank, under the supervision of the Department of Economy & Tourism in Dubai, among Eligible customers to identify prize winners

- و- المتعامل (المتعاملون) صاحب الحساب المؤهل:
  يعنـي كل متعامـل فـرد أو كيـان قانونـي نشـط
  تتوفـر فيـه الشـروط التاليـة: (1) لديـه حسـاب جـار
  أو توفيـر فـي البنـك برصيـد إجمالـي قـدره 10,000
  درهــم إماراتـي أو أكثـر وفـق اليــوم الأخيـر مــن
  الشــهر الميـلادي السـابق لتاريخ السـحب؛ و/أو (2)
  قـام بإجـراء معاملـة بالعملـة الأجنبيـة، ســواء
  كانـت محليـة أو عبـر الحــدود، مــن خـلال حسـابه
  الجـاري أو التوفيـر لــدى البنـك خـلال الشــهر
  الميـلادي السـابق لتاريخ السـحب، بقيمــة
  تعــادل 10,000 درهــم إماراتــي أو أكثــر.
- ز- المتعامـل (المتعاملـون) المؤهلـون لحمـل البطاقـة المغطـاة: يقصـد بـه كل متعامـل فـرد لديـه بطاقـة مغطـاة وسـارية المفعـول دون أي تأخيـر فـي السـداد، صـادرة عـن البنـك وفقًـا لليـوم الأخيـر مـن الشـهر الميـلادي الـذي يسـبق تاريـخ السـحب.
- ح- المتعامـل (المتعاملـون) المؤهـل للحصـول علـى تمويـل: يعنـي كل متعامـل فـرد لديـه تسـهيل تمويـل شـخصي سـاري المفعـول دون أي تأخيـر فـي السـداد و/أو تمويـل سـيارات و/أو تمويـل عقـاري مــن البنـك وفقًـا لليـوم الأخيـر مــن الشـهر الميـلادي الـذي يســبق تاريـخ السـحب.
- ط- السحب/السحوبات: عملية اختيار عشـوائية يتـم إجراؤهـا مــن قبـل البنـك تحـت إشـراف دائـرة الاقتصـاد والسـياحة فــي دبــي، للمتعامليـن المؤهـليـن، بهــدف تحديـد الفائزيـن بالجوائـز.

### 2: Prize Categories and Draw Structure

#### 2: فئات الجوائز وهيكل السحب

Draw Categories فثات السحب	Prize Type نوع الجائزة	Eligible Customers المتعاملون المؤهلون	Monthly Winners الفائزون شهريًا	Max Prize (AED) Value الحد الأقصى لقيمة الجائزة (درهم إماراتي)
	Win 1 Month Salary	Eligible Salary Transfer Customers المتعاملون المؤهلون لتحويل رواتبهم	20	
	اربح راتب شهر	الأفراد Retail	15	20,000
		Aayan/Wajaha أعيان/وجاهة	5	60,000
		Eligible Account Customers عملاء الحسابات المؤهلون	17	
	Win Airline Tickets	الأفراد Retail	6	13,429
Special Prize Monthly	(Fixed amount) اربح تذاكر طيران بقيمة محددة	Aayan/Wajaha أعيان/وجاهـة	6	30,000
Draw قرعة الحائزة الشهرية		Business Banking الخدمات المصرفية للشركات	5	30,000
المميزة	Win Back Finance Instalments (3 Months EMI)/Covered Card Outstanding Balance or limit اربح قيمة ثلاثة أقساط شهرية لتمويلك / تغطية الرصيد المستحق أو الحد الاثتماني لبطاقتك	Eligible Finance + Covered Card Customers المتعاملون المؤهلون لبرامج التمويل وحاملو البطاقات المغطاة المستوفون للشروط	12	
		Auto Finance تمويل السيارات	3	14,000
		Personal Finance التمويل الشخصي	3	14,000
		Home Finance التمويل االسكني	3	14,000
		Covered Cards البطاقات المغطاة	3	14,000
Grand Prize Monthly Draw سحب الجائزة الكبرى الشهرية	Win 10x of Current and Savings Account Balance or FX Transaction اربح 10 أضعاف رصيد حسابك الجاري و التوفير أو قيمة معاملتك بالعملة الأجنبية	Eligible Account Customers عملاء الحسابات المؤهلون	1	250,000

- 2.1 50 winners will be selected every month, as part of the Campaign, with draws being held from July 2025 up until January 2026
- 2.2 Customers meeting eligibility in each month will qualify for the draw held in the following month, as shown below:
- 1.2 سـيتم اختيــار 50 فائــزًا كل شــهر، كجــزء مــن الحملــة، وســتجرى الســحوبات مــن يوليــو 2025 حتــى ينايــر 2026.
- 2.2 المتعاملـون الذيـن يسـتوفون معاييـر الأهـليـة فـي كـل شـهر سـيكـونون مؤهـليــن للسـحب الــذي سـيجرى فــي الشــهر التالــي، كمـا هــو مـوضـــ أدنـاه

Customer Qualification Month شهر تأهيل العميل	Jun-25 يونيو 25	Jul-25 يوليو 25	Aug-25 أغسطس 25	Sep-25 سبتمبر 25	0ct-25 أڪتوبر 25	Nov-25 نوفمبر 25	Dec-25 دیسمبر 25
Draw Month	Jul-25	Aug-25	Sep-25	0ct-25	Nov-25	Dec-25	Jan-26
شهر السحب	يوليو 25	أغسطس 25	سبتمبر 25	أڪتوبر 25	نوفمبر 25	25 دیسمبر	يناير-26

- 2.3 Winners will be selected under 2 main categories, "Special Prize Monthly Draw" (Total of 49 winners every month) and "Grand Prize Monthly Draw" (1 winner every month)
- 2.4 There will be 3 prize types under the "Special Prize Monthly Draw":
- (i) "Win 1 Month Salary" where 20 Eligible Individual Salary Transfer Customers every month (15 Retail and 5 Aayan/Wajaha separate winners every month) will get a chance to win up to their last month's salary or maximum (Max) Prize Value, whichever is lower. The Max Prize Value for prize winners categorized under the Aayan and Wajaha Priority segments of the Bank will be AED 60,000 each, whereas for other Retail customers it will be AED 20,000 each. The prize amount will be credited to an account held by the winner based on the principles of Mudaraba e.g. Al Islami Savings/ Al Islami 2-in-1 account with the Bank
- (ii) "Win Airline Tickets" where 17 Eligible Individual and Entity Account Customers every month (6 Retail, 6 Aayan/Wajaha and 5 Business Banking separate winners every month) will get a chance to win a fixed cash prize amount in lieu of Airline tickets. Prize winners categorized under the Aayan, Wajaha Priority/Private segments and Business Banking segment of the Bank will receive a prize amount of AED 30,000 each, whereas all others will receive a prize amount of AED 13,429 each. The prize amount will be credited to an account held by the winner based on the principles of Mudaraba e.g. Al Islami Savings/ Al Islami 2-in-1 account with the Bank

- 3.2 سيتم اختيار المتعاملين الفائزين ضمن فئتين رئيسيتين: « سـحب الجائـزة الشـهرية المميـزة « (إجمالــي 49 فائــزًا كـل شــهر) و « سـحب الجائـزة الكبـرى الشـهرية « (فائــز واحــد كـل شــهر)
- 4.2 سـيكون هنــاك 3 أنــواع مــن الجوائــز ضمــن " ســحب الجائــزة الشــهرية المميــزة ":

(i)

- <u>اربح راتب شهر</u> سیحظی 20 متعامــلاً فـردا مؤهــلاً ممــن يحولــون رواتبهــم شــهريًا (15 فائـزًا مــن المتعامليــن الأفــراد و5 فائزيــن حصرييــن مــن متعاملــی أعیان/وجاهــة شــهریًا) بفرصــة الفــوز بمبلــغ يصــل إلــى قيمــة راتبهــم الشــهرى الأخيــر أو قيمــة الجائــزة القصــوى، أيهمـا أقــل. تبلــغ قيمــة الجائــزة القصــوي متعاملــی فئــة المصنفيـن للفائزيين أعيان ووجاهـة المميـزة لـدى البنـك 60,000 درهـم إماراتـی لـکل فائـز ، بینمـا تبلـغ 20,000 درهم إماراتي لكل فائز من المتعاملين الأفراد الآخريـن. سـيتم إيـداع مبلـغ الجائـزة فــى حســاب الفائــز وفقًــا لأحـكام المضاربــة، علــى ســبيل الـمــُــال حســاب الـتوفيــر الإســلامــى/ حســاب الإســلامـي 2 فــي 1 لــدى البنــك.
- <u>اربح تذاكر طيران</u> حيث سيحصل 17 متعامــلأ فرديًا واعتباريًا مؤهـلاً مـن أصحـاب الحسـانات كل شـهر (6 فائزيـن مـن المتعامليـن الأفـراد، و 6 فائزیــن مــن متعاملــی أعیان/وجاهــة، و 5 فائزیـن منفصلیـن مـن متعاملـی الخدمـات المصرفيـة للأعمـال كل شـهر) علـى فرصـة للفـوز بمبلـغ نقـدی ثابـت بـدلاً مــن تذاکــر الطيـران. سـيحصل الفائـزون المصنفـون ضمــن فئــات أعيــان ووجاهــة المميزة/الخاصــة وقطاع الخدمات المصرفيـة للأعمـال فـى البنـك علـى مبلـغ جائـزة قـدره 30,000 درهــم إماراتــی لــکل فائــز، بینمــا ســیحصل جمیـــــع الفائزين الآخرين على مبلغ جائزة قدره 13,429 درهــم إماراتــی لــکل فائــز. ســیتم إیــداع مبلـــغ الجائـزة فــى حســاب الفائــز بنــاءً علـــى أحــكـام المضاربة، على سبيل المثال، حساب التوفيـر الإسلامي/حسـاب الإسـلامـي 2 فــي 1 لــدي البنــك.

"Win Back Finance Instalments/Covered Card Outstanding Balance or limit" where 12 Eligible Individual Finance Customers and/or Eligible Individual Covered Card Customers every month (3 Auto Finance, 3 Personal Finance, 3 Home Finance and 3 Covered Card separate winners every month) will get a chance to win back (i) up to 3 times their Equated Monthly Installments (EMI) on their Auto Finance and/or Personal Finance and/or Home Finance facilities up to a maximum (Max) Prize Value of AED 14,000 each; and/or (ii) their total outstanding statement balance, as per their last month's statement, or a value equal to their card limit if the total outstanding statement balance is zero for Covered Card draw winners, up to a maximum (Max) Prize Value of AED 14,000 each. The prize amount for the EMI will be credited to an account held by the winner based on the principles of Mudaraba e.g. Al Islami Savings/ Al Islami 2-in-1 account with the Bank. The prize amount for winners of the Covered Card will be credited to the winner's Covered Card with the Bank.

- 2.5 For the "Grand Prize Monthly Draw", 1 winner will be selected amongst all Eligible Individual and Entity Account Customers, where the winner will get 10 times of their combined Current and Savings Account balances as on the last day of the calendar month prior to the Draw date or 10 times of their foreign currency transaction, cross-border or domestic, in their Current or Savings Account in the Bank in the calendar month prior to the Draw date, up to a maximum (Max) Prize Value of AED 250,000 each, whichever is lower. The prize amount will be credited to an account held by the winner based on the principles of Mudaraba e.g. Al Islami Savings/ Al Islami 2-in-1 account with the Bank.
- اريح قيمية اأقساط شهرية للتمويل/الرصيد المستحق أو الحد التمويلي للبطاقة المغطاة سيحظى 12 متعامـلاً فردًا مؤهـلاً مـن متعاملـى التمويــل و/أو متعاملــى البطاقــات المغطــاة المؤهليـن شـهريًا (3 فائزيـن حصرييـن مـن فئـة تمويـل السـيارات، و3 فائزيـن حصرييـن مـن فئـة التمويـل الشـخصى، و3 فائزيـن حصرييـن مــن فئـة التمويـل السـكنى، و3 فائزيـن حصرييـن ىفرصـة شـهريًا) المفطاة للنطاقات اســـترداد: (أ) مــا يصـــل إلـــى ثلاثــة أضعــاف قيمــة أقســاطهم الشــهرية المتســاوية علــى تســهيلات تمويــل الســيارات و/أو التمويــل الشـخصى و/أو التمويـل السـكنى، وذلـك بحـد أقصــى لقيمــة الجائــزة قــدره 14,000 درهـــم إماراتی لکل فائز؛ و/أو (ب) کامـل رصیـد کشـف حسابهم المستحق، وفقًا لكشـف الحسـاب الصادر للشـهر السـابق ، أو قيمــة تعـادل الحــد التمويلــى لبطاقاتهــم إذا كان الرصيــد للفائزين بالنسية صفــرًا المستحق بسحوبات البطاقات المغطاة، وذلك بحد أقصى لقيمية الحائزة قدره 14,000 درهيم إماراتي لكل فائز. سيتم إيداع مبلغ الجائزة الخاصة بالأقساط الشهرية فـى حسـاب الفائــز وفقًـا لأحـكام المضارحة، على سبيل المثال حساب التوفير الإسلامي/حساب الإسلامي 2 في 1 لـدي البنـك. أما مبلغ الجائزة الخاصة بالفائزين بالبطاقات المغطاة، فسيتم إيداعه في البطاقة المغطاة الخاصة بالفائـز لــدى البنــك.
- بالنسبة لـ »سحب الجائـزة الكبـرى الشـهرية «، ســیتم اختیــار فائــز واحــد مــن بیــن جمیـــه المتعامليين الأفراد والمؤسسات أصحاب الحسابات المؤهلين، حيث سيحصل الفائز على عشرة (10) أضعاف الرصيد المجمّع لحساباتهم الجارية والتوفير كما في اليوم الأخير من الشهر الميلادي السابق لتاريخ السحب، أو عشرة أضعاف قيمـة معاملتهـم بالعملـة الأجنبيـة، سـواء كانـت محلية أو عبـر الحـدود، فـى حسـاباتهم الجاريـة أو التوفير لـدى البنـك خلال الشبهر المبيلادي السابق لتاريخ السحب، وذلك بحد أقصى لقيمـة الجائـزة قدره 250,000 درهـم إماراتـی، أيهمـا أقـل. سـيتم إيداع مبلغ الجائزة في حسباب مملوك للفائز وفقًا لأحكام المضاربة، على سبيل المثال حساب التوفير الإسلامي/حساب الإسلامــي 2 فــي 1 لـدى البنـك.

5.2

3. Miscellaneous د أحكام متنوعة 3. Miscellaneous

- 3.1 Independent personnel (from the Department of Economy & Tourism in Dubai or such other relevant authority) shall attend and oversee the Draw to ensure fair play and transparency. The dates on which the Draw shall occur shall be determined by the Bank in consultation with such independent personnel
- 3.2 Each winner in the Draw will be so informed on a date as determined by the Bank in its sole discretion, and cash prizes will be credited to the winning customer within 60 days from the date of the Draw
- 3.3 If a winning customer is non-contactable, the Bank may, at its sole discretion, credit the winning customer's eligible Account/Covered Card with the Bank
- 3.4 Bank's Staff will not be eligible for this Campaign
- 3.5 A customer shall be ineligible for the Campaign, or the Bank shall be entitled to refuse to credit/pay any prize money or rescind/reverse and cancel any prize amount otherwise earned by the Eligible Customers in accordance with these Campaign T&Cs if:
  - a. the Bank has sufficient grounds to believe that a customer has violated any applicable laws or regulations; or
  - b. has committed any fraudulent act in relation to the Account, the Offer or otherwise; or
  - the customer has defaulted in any payment of any Bank's Covered Card, or any Finance facility availed from the Bank
- 3.6 Each customer is eligible to win only once during the Campaign, either under the "Special Prize Monthly Draw" or "Grand Prize Monthly Draw" category
- 3.7 These Campaign T&Cs are subject to change, addition, or amendment, at any time, at the sole discretion of the Bank for the new customers. All decisions of the Bank relating to the Campaign, including a customer's eligibility for the Campaign, each of which is at the sole and absolute discretion of the Bank, shall be final and conclusive. The Bank reserves the right to, at any stage, for reasons beyond the control of the Bank, after serving a notice to the Customer, to add/alter/modify/change or vary all or any of these Campaign terms and conditions or to replace wholly, or in part, this Campaign offer by another offer, whether similar to this Campaign offer or not, or to extend or withdraw it altogether

1. سيحضر أفراد مستقلون (مـن دائـرة الاقتصاد والسـياحة فـي دبـي أو أي جهـة تنظيميـة أخـرى ذات صلـة) ويشـرفون علـى عملية السـحب لضمان نزاهـة وشـفافية الإجـراءات. سـيتم تحديـد التواريخ التـي سـتجرى فيهـا عمليـات السـحب مــن قبـل البنـك بالتشـاور مــع هــؤلاء الأفـراد المسـتقلين.

- 2.3 سيتم إبلاغ كل فائـز فـي السـحب فـي تاريـخ يحـدده البنـك وفقًا لتقديـره الخـاص، وسـيتم إيـداع الجوائـز النقديـة فـي حسـاب المتعامـل الفائـز فـي غضـون 60 بومًـا مــن تاريـخ السـحب
- - 4.3 لن يكون موظفو البنك مؤهلين لهذه الحملة.
- 5.3 لـن يكـون المتعامـل مؤهـل للمشـاركة فـي الحملـة، أو يحـق للبنـك رفض إضافة/دفـع أي مبلـغ جائـزة أو إلغاء/إبطـال واسـترداد أي مبلـغ جائـزة اكتسـبه المتعاملـون المؤهـلـون بـخلاف ذلـك وفقًـا لشـروط وأحـكام هـذه الحملـة فـي الحـالات التالــة
- أ. إذا كان لـدى البنـك أسـباب كافيـة للاعتقـاد
   بأن المتعامـل قـد انتهـك أيا مـن القوانيـن أو
   اللوائـح المعمـول بهـا؛ أو
- ب. إذا ارتكب المتعامـل أي فعـل احتيالـي فيمـا يتعلـق بالحسـاب أو العـرض أو غيـر ذلـك؛ أو
- ج. إذا تخلف المتعامل عن أي دفعة مستحقة
   على أي بطاقة مغطاة صادرة من البنك، أو
   أي تسهيل تمويلي حصل عليه من البنك.
- 6.3 يحق لكل متعامل الفوز مرة واحدة فقط خلال الحملة, إما ضمن فئة "سحب الجائزة الشهرية المميزة" أو فئة "سحب الجائزة الكبرى الشهرية"

- 3.8 These Campaign T&Cs and any dispute arising from them, including in relation to interpretation or execution, shall be governed by the laws of the United Arab Emirates as applied in the Emirate of Dubai and subject to the exclusive jurisdiction of the Courts of Dubai (excluding courts of the Dubai International Financial Centre) to the extent these laws do not conflict with the principles of Sharia as set out in the AAOIFI Sharia Standards and as interpreted and determined by the ISSC of the Bank, in which case the principles of Sharia shall prevail
- 3.9 A salary transfer will only be recognized if it was credited into the account by the customer's employer using the correct method and channel acceptable to the Bank.
- 3.10 Only salaries credited through the official channels of the UAE Fund Transfer System / Wage Protection System will be considered by the Bank as eligible monthly salary and any salary credited in cash or cheque or transfer from personal account will not be considered as eligible monthly salary
- 3.11 Pension salary credit will be considered as a salary eligible for the campaign
- 3.12 All prizes will be credited to the customer's Mudaraba based account with the Bank or Covered Card. If the customer does not maintain such an account, they will be contacted and must open one within 30 days of notification to claim the prize
- 3.13 Prizes are non-transferable, non-replaceable, and non-exchangeable
- 3.14 Customers who have closed their accounts or cancelled their financing facilities and Covered Cards during the qualifying month will be excluded
- 3.15 Winning customers may be required to attend a prize presentation ceremony and other publicity programs as and when required by the Bank at their own cost and expense. Each winning customer (including each individual representative of such winner who is not an individual) agrees to and shall not dispute the publication in any media (print, digital or otherwise) of his/her name and/or photograph containing his/her image as a winner of a prize in the draw

- تخضع شـروط وأحـكام هـذه الحملـة وأي نـزاع ينشأ عنها، بمـا فـي ذلـك مـا يتعلـق بتفسـيرها أو تنفيذهـا، لقوانيـن دولـة الإمـارات العربيـة المتحـدة المطبقـة فـي إمـارة دبـي وتخضـع لاختصـاص القضائـي الحصـري لمحاكـم دبـي (باسـتثناء محاكـم مركـز دبـي المالـي العالمـي) بالقـدر الــذي لا تتعـارض فيـه هــذه القوانيـن مـع أحـكام الشـريعة المنصـوص عليهـا فـي معاييـر أحـكام الشـريعة المنصـوص عليهـا فـي معاييـر الإسلاميـة (أيوفـي) وكمـا يتـم تفسـيرهـا وتحديدهـا مــن لجنـة الرقابـة الشـرعية الداخليـة وتحديدهـا مــن لجنـة الرقابـة الشـرعية الداخليـة أحكام الشريعة.
- 9.3 لن يتـم الاعتـراف بتحويـل الراتب إلا إذا تـم إيداعـه فـي الحسـاب مــن قبـل جهــة عمــل المتعامــل باســتخدام الطريقــة والقنــاة الصحيحتيــن والمقبولتين لدى البنك.
- 10.3 لن يعتد البنك إلا بالرواتب المحولة عبر القنوات الرسمية لنظام تحويل الأمـوال في دولـة الإمارات العربيـة المتحدة/نظـام حمايـة الأجــور باعتبارهــا راتبًا شـهريًا مـؤهـلاً. أمـا أي راتب يتـم إيداعـه نقـدًا أو بشــيك أو عــن طريــق التحويــل مــن حســاب شخصى فلن يعتبر راتبًا شهريًا مؤهـلاً.
- 11.3 سـيتم اعتبــار الراتــب التقاعــدي بمثابــة راتــب مؤهـل للحملة.
- 12.3 سيتم إيداع جميع الجوائز في حساب المتعامل القائم على أحكام المضاربة لدى البنك أو في بطاقته المغطاة. إذا لـم يكـن لـدى المتعامـل معـه مثـل هــذا الحسـاب، فسـيتم التواصـل معـه ويتعين عليه فتح حسـاب مماثل في غضـون 30 يومًا من تاريخ الإخطار للمطالبة بالجائزة.
- 13.3 الجوائز غير قابلة للتحويل وغير قابلة للاستبدال وغير قابلة للصرف.
- 14.3 سـيتم اسـتبعاد المتعامليـن الذيـن أغلقـوا حسـاباتهم أو ألغـوا تسـهيلاتهم التمويليـة وبطاقاتهم المغطاة خلال شهر التأهيل.
- 15.3 قد يُطلب من المتعاملين الفائزين حضور حفل تسليم الجوائز وبرامج دعائية أخرى حسبما يطلبه البنك وعلى نفقتهم الخاصة. يوافق كل معتامل فائز (بما في ذلك كل ممثل فردي لهذا الفائز الذي ليس فردًا) على عدم الاعتراض على نشر اسمه و/أو صورته التي تتضمن مظهره كفائز بجائزة في السحب في أي وسيلة إعلامية (مطبوعة أو رقمية أو غير ذلك)